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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen következményekkel járnak a Budai Várnegyed
területére tervezett beruházások?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Fodor Gergely, a Budai Várnegyed területén megvalósuló kormányzati beruházásokkal kapcsolatos 
egyes feladatok ellátásáért felelős kormánybiztos korábban azt nyilatkozta, hogy a Budai Palota és a
polgárváros sorsa elválaszthatatlan egymástól és rendszeres kutatásokat végeznek a helyi lakók 
igényeinek megismerésére.

Mint a körzet egyéni országgyűlési képviselője kérdezem ennek kapcsán Miniszterelnök urat:

Mi az eredménye ezeknek a kutatásoknak, milyen kérdéseket tartalmaztak? Hány kutatást végeztek 
és mikor? 

Hol érhetőek el ezeknek a kutatásoknak az eredménye? 

Készült-e hatástanulmány arról, hogy a Várnegyed beépítése milyen hatással lesz a polgárváros 
lakóinak mindennapjaira és a Várnegyed közlekedésére? 

Hol érhető el a hatástanulmány eredménye? 

Hány fős irodaházat terveznek a Dísz tér 2. szám alatt? 

Mi lesz a sorsa a Dísz téri postahivatalnak és gyógyszertárnak? 

Épül-e mélygarázs a Dísz tér 2 szám alá? 

Miniszterelnök úr, a tervezett beruházások hogyan kívánják elérni, hogy a Budai Vár ismét a 
magyar emberek mindennapjainak részévé váljon?

Tisztelettel,



Válaszát előre is köszönöm.

Csárdi Antal

országgyűlési képviselő
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